
 
 
Referat DS 18.12.2018 
 
Tilstede: Serine Sørensen, Marita Nystuen, Gøril Netterberg, Erlend Gitsø, Jørn 
Kveseth, Per Otto Wagelen, Jens Marius Jensen 

 
Sak 42/18 – Referat fra sist 
OK 
 
Sak43/18 – Økonomi 
Budsjettet ser ut til å gå i null. Skolen har fortsatt krav fra UBF som ikke har blitt 
dekket. Videre avtaler for utgifter knyttet til flyttingen avklares de nærmeste dagene. 
Hovedsakelig er dette knyttet til bussing. Med midlene som er på vei inn vil det være 
et reelt overskudd i budsjettet. 
 
Sak 44/18 – Helsesykepleier 
Gladnyhet! Skolen får fra januar økt ressursen med 50%. Komar som nå er her i 50% 
stilling øker til 100%. En ny helsesykepleier vil komme på med 50% stilling hos oss. 
 
Sak 44/18 – Rapport angående skolebygget på Refstad 
Rapporten offentliggjøres etter bystyremøtet i morgen ettermiddag. Tilstanden på 
bygget er verre enn tidligere antatt og eventuell rehabilitering vil være omfattende. 
Videre undersøkelser vil antakelig være nødvendige før endelige avgjørelser fattes. 
Oppsummering av rapporten med link til rapporten legges ut på skolens hjemmeside 
på torsdag. Magnus tar kontakt med Torunn med tanke på hvordan vi møter 
spørsmål knyttet til dette.  
 
Sak 45/18 – Skriverier på Facebooksidene for foresatte 
Det er den senere tiden blitt skrevet om skolens bruk av læringsbrett på 
Facebooksidene for foresatte. Skolen vil møte dette med informasjon om bruken til 
foresatte. Målet med dette vil være å skape forståelse og innblikk i hvordan skolen 
bruker læringsbrett. 
 
Sak 46/18 – Eventuelt 
Driftsstyreleder Erlend Gitsø takkes av. Han har gjort en super jobb for driftsstyret. 
 
DS ønsker et årshjul for saker som skal opp i løpet av skoleåret. 
 
Dato for DS-møter informeres om på hjemmesiden. 
 
Dato for neste møte settes til 08.01.2019. 
Møtet for godkjenning av budsjettet settes til 15.01.2019. 
 
 
 
 
 

 


